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INTERPELACJA

a Dotyczy: Dodatkowego oSwietlenia na ulicy Sp6ldzielczej w Makowie'

W imieniu mieszkaric6w ulicy Sp6ldzielczej w Makowie zwracam siq z wnioskiem o podjqcie

dziala6 zwiqzanych z umieszczeniem dodatkowego o(wietlenia na ulicy Sp6ldzielczej w Makowie'

Wzdlu2nowowydzielonychdziatekbudowlanychnaulicySp6ldzielczejustawionowmarcu
bie2qcego roku stupy. Mieszkaricy ulicy Sp6tdzielczej w Makowie prosza o zamontowanie trzech

dodatkowych lamp ulicznych na postawionych slupach' Dodatkowe o5wietlenie zadba o

bezpieczefstwo mieszka6c6w oraz utatwi poruszanie siq mieszkahcom szczeg6lnie w godzinach

wieczornych. wzdlui wydzielonych dzialek budowlanych na dzieri dzisiejszy nie ma w og6le

oiwietlania ulicznego. Gmina powinna zadbai o bezpieczeristwo mieszkaric6w'

Proszg o pozytywne rozpatrzenie powyiszej interpelacji'
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